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ZAB.0022.53.2020 

 

Protokół nr 119/20 

z posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku 

w dniu 21 października 2020 r. (po Sesji Rady Powiatu) 

 

Starosta Włocławski Pan Roman Gołębiewski o godzinie 12
40 

otworzył posiedzenie Zarządu 

Powiatu we Włocławku, zwołane w trybie § 67 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego, 

powitał wszystkich zebranych. Starosta stwierdził, że w obradach Zarządu, uczestniczy 

5 członków Zarządu, co wobec ustawowego składu Zarządu Powiatu wynoszącego 5 osób 

stanowi wymagane quorum. Lista obecności członków Zarządu Powiatu oraz zaproszonych 

osób stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, stwierdzenie quorum oraz 

przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie Protokołu nr 118/20 z dnia 21 października 2020 r. 

3. Akceptacja aktualizacji planu rzeczowo – finansowego Powiatowego Zarządu Dróg 

we Włocławku zs. w Jarantowicach na 2020 r. 

4. Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przekazania uprawnień do 

zaciągania zobowiązań podczas wykonywania budżetu na 2020 r.   

5. Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany uchwały Zarządu 

Powiatu we Włocławku w sprawie opracowania planu finansowego zadań z zakresu 

administracji rządowej oraz innych zadań zleconych Powiatowi Włocławskiemu 

odrębnymi ustawami na rok 2020. 

6. Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia wniosku 

Komisji Przetargowej oraz wyboru najkorzystniejszej oferty na realizację zadania 

inwestycyjnego Powiatu Włocławskiego z efektem ekologicznym. 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad. 2 

Zarząd Powiatu jednogłośnie, po zapoznaniu przyjął Protokół nr 118/20 z dnia 

21 października 2020 r. 

 

Ad. 3 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski. 

Poinformował członków Zarządu, że działając na podstawie Regulaminu Organizacyjnego 

Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku zs. w Jarantowicach przedłożono do akceptacji 

aktualizację planu rzeczowo – finansowego Powiatowego Zarządu Dróg według stanu na 

dzień 21 października 2020 r. Przedkładana aktualizacja obejmuje zmiany budżetowe 

w planie finansowym jednostki na 2020 r. uchwalone podczas XXII Sesji Rady Powiatu we 

Włocławku w dniu 21 października 2020 r.   

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 
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Zarząd Powiatu jednogłośnie zaakceptował aktualizację planu rzeczowo – finansowego 

Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku zs. w Jarantowicach wg stanu na dzień 

21 października 2020 r.  

 

Ad. 4 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że z uwagi na oferty związane z zimowym utrzymaniem 

dróg w sezonie zimowym 2020/2021 wpłynęło pismo dyrektora PZD dotyczące zwiększenia 

limitu do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym 

i latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki, z których 

wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy do kwoty 814.416 zł, w związku 

z koniecznością podpisania umów na zimowe  utrzymanie dróg.   

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 332/20 w sprawie przekazania uprawnień 

do zaciągania zobowiązań podczas wykonywania budżetu na 2020 r.   

 

Ad. 5 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że   

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 333/20 w sprawie zmiany uchwały Zarządu 

Powiatu we Włocławku w sprawie opracowania planu finansowego zadań z zakresu 

administracji rządowej oraz innych zadań zleconych Powiatowi Włocławskiemu odrębnymi 

ustawami na rok 2020. 

 

Ad. 6 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Małgorzata Kręcicka – kierownik Referatu 

Zamówień Publicznych. Poinformowała członków Zarządu, że dnia 29 lipca 2020 r. Zarząd 

Powiatu podjął Uchwałę Nr 284/20 w sprawie wszczęcia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa instalacji 

fotowoltaicznych dla jednostek organizacyjnych Powiatu Włocławskiego z efektem 

ekologicznym”. Do przeprowadzenia tego postępowania Zarząd powołał Komisję 

Przetargową. W terminie przewidzianym w specyfikacji istotnych warunków zamówienia 

/SIWZ/ i ogłoszeniu o zamówieniu, tj. do dnia 8 września 2020 r. do godz. 10
00

 wpłynęło do 

Zamawiającego 7 ofert. W wyniku dokonania oceny ofert a następnie badania oferty 

wykonawcy, która została oceniona jako najkorzystniejsza, stwierdzono, że wykonawca Solar 

Breaker Sp. z o.o., z Warszawy z ceną oferty brutto: 1.273.104,12 zł., oraz z Okresem 

gwarancji i rękojmi 7 lat nie podlega wykluczeniu oraz spełnia warunki udziału 

w postępowaniu. Oferta tego wykonawcy uzyskała najkorzystniejszy bilans 100,00, 

wynikający ze specyfikacji istotnych warunków zamówienia. Zamawiający w toku 

postępowania wzywał wykonawców w trybie art. 90 ust. 1 w związku z art. 90 ust. 1a) pkt 1) 
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ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo zamówień  publicznych  do wyjaśnień odnośnie ceny 

ofert a także w trybie art. 87 ust. 1 ww. ustawy wzywał do wyjaśnień w zakresie dotyczącym 

treści złożonych ofert. W rezultacie powyższych czynności wykonawca Energa Obrót S.A., 

z Gdańska nie przedstawiła Zamawiającemu stosownych wyjaśnień.  Zgodnie z treścią art. 

89 ust. 1 pkt 4) ustawy prawo zamówień publicznych „Zamawiający odrzuca ofertę, jeżeli: 

zawiera rażąco niską cenę lub koszt w stosunku do przedmiotu zamówienia”. Zamawiający 

odrzuca ofertę wykonawcy, który nie udzielił wyjaśnień lub jeżeli dokonana ocena wyjaśnień 

wraz ze złożonymi dowodami potwierdza, że oferta zawiera rażąco niską cenę. W związku 

z tym Komisja wnioskuje o odrzucenie oferty nr 4 wykonawcy: Energa Obrót S.A., 

z Gdańska - na postawie art. 89 ust. 1 pkt 4) ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo 

Zamówień Publicznych. Zgodnie z § 3 ust. 1 pkt 10 załącznika nr 2 do uchwały Nr 651/17 

Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie sposobu prowadzenia 

w powiecie wspólnej obsługi w zakresie udzielania zamówień publicznych, Komisja 

przetargowa, w zakresie prowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia, przedstawia 

kierownikowi zamawiającego propozycję wyboru najkorzystniejszej oferty. Zgodnie z § 8 ust. 

1 załącznika nr 1 do ww. wyboru oferty najkorzystniejszej dokonuje kierownik 

zamawiającego na wniosek komisji przetargowej. W myśl § 81 ust. 1 Statutu Powiatu 

Włocławskiego, Zarząd rozstrzyga w formie uchwał sprawy należące do jego kompetencji 

wynikające z ustaw oraz przepisów wykonawczych do ustaw i w granicach upoważnień 

ustawowych. 

Pan Starosta podniósł, że bardzo przeciągało się rozstrzygnięcie tego przetargu i może się 

okazać, ze zadanie nie uda się wykonać w tym roku budżetowym. Druga sprawa to oczekuje 

się na rozstrzygnięcie konkursu RPO Woj. Kujawsko – Pomorskiego, na to zadanie zostało 

złożone dużo wniosków i z tego co wiadomo samorząd województwa szuka środków na 

dołożenie z innych źródeł. Podejmowane jest ryzyko wykonanie zadania ze środków 

własnych, aczkolwiek jest dość późno. Może się okazać, że inwestycja się przesunie na 

kolejny rok. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 334/20 w sprawie zatwierdzenia wniosku 

Komisji Przetargowej oraz wyboru najkorzystniejszej oferty na realizację zadania 

inwestycyjnego Powiatu Włocławskiego z efektem ekologicznym. 

 

Ad. 7 Sprawy różne 

Pan Jan Ambrożewicz – Wicestarosta poruszył sprawę, aby pan Starosta wyraził zgodę na 

ograniczenie wyjazdów służbowych pracowników na różnego rodzaju kontrole z uwagi na 

duże ryzyko kontaktu z osobami zakażonymi koronawirusem. Chodzi o ograniczenie do 

niezbędnego minimum. W dniu wczorajszym zostało wystosowane pismo dotyczące 

ograniczenia poruszania się pracowników po Starostwie Powiatowym o ile jest to możliwe 

i nie ma pilnej potrzeby odwiedzania innych wydziałów.  

Pan Starosta odpowiedział, że jeżeli chodzi o wyjazdy służbowe, to jak najbardziej jest za 

tym, aby z uwagi na trudne czasy ograniczyć wszelkie wyjazdy służbowe, chyba, że dotyczą 

pilnych i nieodzownych spraw. Można wiele rzeczy załatwić na podstawie dokumentacji 
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zdjęciowej, czy innych sposobów. Jeśli chodzi o Izbicę Kujawską, to rzeczywiście Starosta 

prosił, aby skoordynować prace wykonawców na budowie, w celu przepięcia nowego 

budynku pod ogrzewanie. Jest to wyjątkowa sytuacja. W Starostwie zostały zastosowane 

obostrzenia, petenci nie wchodzą do Urzędu, tylko pracownik wychodzi na zewnątrz 

i wprowadzani są indywidualnie, a w nowym budynku załatwiani są na parterze. Nie ma 

idealnego rozwiązania w tej sytuacji, jeśli ktoś wymyśli lepsze, to Starosta jest otwarty na 

różne propozycje, ale ma nadzieję, że te rozwiązania, jakie podjęto znacznie ograniczą rozwój 

pandemii. Wszyscy żyjemy w niepewnych czasach. Petenci też chcą załatwić różne sprawy,  

zarejestrować samochód, czy załatwić pozwolenie na budowę, ponieważ życie toczy się dalej 

i każdy ma jakieś, mniej czy bardziej ważne sprawy do załatwienia.  Nie pracują osoby, które 

są chore, które są skierowane na testy, które maja kwarantanny nałożone przez SANEPID 

i tego się trzeba trzymać. Starosta zdaje sobie sprawę, że większości pracownikom 

towarzyszy ogromna niepewność, ale podobna występuje wszędzie, w sklepach, w innych 

urzędach, czy instytucjach. 

 

Ad. 8 

Starosta, po wyczerpaniu porządku obrad, o godzinie 13
15

 dokonał zamknięcia posiedzenia 

Zarządu Powiatu we Włocławku, dziękując wszystkim za przybycie.                                                                   

 

                                                               Podpisy Członków Zarządu Powiatu 

 

                                                               Roman Gołębiewski       .............................................. 

 

                                                               Jan Ambrożewicz          ..……………………………. 

 

                                                               Agata Wojtkowska         ....………………………….. 

 

                                                               Jacek Jabłoński             ..…………………………….  

      

                                                               Grzegorz Śledziński      .……………………………..     

 

Protokół sporządziła:  

Elżbieta Insadowska 

 

 

 


